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ostaju na raspoloženju, kao sto ostaju i ^vi Minietri 
na raspoloženju. Ta je stvar pravedna. Ja molim, da 
se poimenično ^lasa. 

Predsednik Miša Trifunović: To je stvar pred- 
sednilka da oceni. Možda grešim, ali mislim, da П€ 
mogu staviti to na glasanje. Pitao sam i pravnike, pa 
su mi i oni tako kazali. 

Dakle, gospodo, zakljiieujem sodnico Zakono- 
davn6g Odlbora, čiji je dolokrug rada od red jen. članom 
130. Ustava. Taj delokrug bio je u tome, da se jedno 
privremeno stanje u našoj zemlji, koje traje evo već 
2—3 godine, da so to privremeno stanje likvidira, 
zameni sa jednim stalnim stanjem ustavnim i redov 
n i m. To bese  privremeno stanje jkad je silom  ok( 

nosti izvršna vlast — vlada imala moć Zakonodavnu, 
da izdaje razne Uredlie i razna akt.a sa zakonskom 
snagom. Mesto te snage jedne vlade i snage izvršne 
vlasti mi smo stavili snagu Parlamenta i volju 
narodu. 

Svima Vama, koji sta članovi Zakonodavnog 
Odbora, 'koji ste ea tolikom predanošću i sa velikom 
marljivošćii radili na ovome teškome poslu (kao pred- 
sednik ja vam toplo blagođarim. (l'/.vici: Ziveo Pred- 
sedniki Ziveo Predsednik!) 

Današnju eednic'u zaključujem, a iduću sednicn 
zakazaću  pismenim putem. 

1- (Sednica je zaključena u 7 i po časova u veče.) 
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drža nara   l'Ml. god i; adi 

Predsedavao pot pivdsednik dr, Svetislav Po- 
pović. 

Sekretar <lr. Pavle Cubrović. 

(Početak u 10 i po časova.) 
Potjpredseduik dr. Svetislav Popović: Otvaram 

.'!!). redovnu sednicu Zakonodavnog Odbora. Molim 
g. sekretara, da pročita z.apisni'ke sednica, koji nisu 
još overeni. 

»Sekretar dr. Pavle cubrović čita zapisnik 34. 
redovnog sastanka  Zakonodavnog Odbora. 

Potpredsednik dr, Svetislav Popović: Ima li 
prigovora, na pročitani zapisnik? (Nema.) Prigovora 
nema, zapisnik se overava. Izvolite čuti zapisnik 35. 
sastanka  Zakonodavnog Odbora. 

Sekretar dr. Pavle Cubrović čita 'zapisnik ;!Г). 
sastanka Zakonodavnog Odbora. 

Potpredsednik dr, Svetislav Popovć: Ima li 
prigovora na pročitani zapisnik? (Nema.) Prigo- 
vora nema. zapisnik se overava. Izvolite čuti zapis- 
nik  30. sedniee Zakonodavnog Odbora. 

Sekretar dr. Pavle Cubrović čita zapisnik 36. 
sastanka Zakonodavnog Odbora. 

Potpredsednik dr. Svetislav Popović: Ima li 
prigovora na pročitani zapisnik? (Nema.) Prigovo- 
ra nema. zapisnik se overava. izvolite čuti zapisnik 
.'i7. sedniee. 

Sekretar dr. Pavle Cubrović čita (zapisnik 'Л7. 
sedniee Zakonodavnog Odbora, 

Potpredsednik   dr.   Svetislav   Popović:    Гша    li 
prigovora  na    pročitani    zapisnik?    (Nema.)    Prigo- 
vora nema, zapisnik  se overava.  Izvolite čuti v.apir- 
nik 38. sedniee. 

Sekretar dr. Pavle Cubrović Čita zapisnik 38. 
sedniee  Zakonodavnog Odbora. 

Potpredsednik dr. Svetislav Popović: Ima li 
prigovora na pročitani zapisnik? (Nema.) Prigo- 
vora nema, zapisnik se overava. 

Oast mi je rzvestiti Zakonodavni Odbor, da je 
stigao dopis predsednika Demokratskoga kluba, ko- 

jim saopštava da je nadupimjena kandidatska lista 
članova zamenika  u  Zakonodavnom  Odlioru. 

Zatim je stigao dopis g. Ministra Poljoprivrede 
i Voda, koji prema traženju Zakonodavnog Odbora 
od 1'i. 11. 1901. god. podnosi projekt //ikona m svi- 
larskoj služili i 0 iinapredjeiiju svilarstva. Za ovaj 
projekt zakona Zakonodavni Odbor će izabrati je- 
dan  pododbor. 

Zatim je stigao dopis g. Ministra Poljoprivrede 
i Voda, kojim sprovodi Zakonodavnom Odboru 
predmet o reviziji ugovora o. izdavanju pod zakup 
-eksploatacije Ohridskog jezera i PrespanskoL;- jeze- 
ra. Ovo ima da se' ustupi pododboru ili nekolicini 
članova na referat i kad bude iHidnesen Izvještaj sta- 
viće se na dnevni  red. 

Ima   reč g.  dr.  Ilija  Sumenkovič. 
I>r. Ilija Šumenković: Ja molim, da mi po- 

svrtite malo 'pažnje. Situacija na Oliridskom jezeru 
je teška, U sukobu su radnici i ribari na Oliridskom 
jezeru, kojih ima oko 5,000. Oni su- u sukobu sa 
akcionarskim društvom za ekspluataciju Oliridskom 
.P'zera, ti rbari i radnici štrajkuju, oni gladuju, a 
ne eksploatiše se najbolja sezona za ribolov od de- 
cembra do marta meseca. T tako imate oštećene i lo- 
kalne interese i interese ribarstva. Zato molim Za- 
konodavni Olbor, da se ova stvar 'što pre stavi na 
dnevni red. d'a se odmak 'izb re redan odbor i da 
ta i odbor podnese referal Zakonodavnom Odboru 
Ste  pre o ovoj koncesiji. . 

Potpredsednik dr. Svetislav Popović: .Ta mi- 
slim, gospodo, da možemo zadovoljiti traženje g. dr. 
SiiiiK nkovića. da i/beremo jedan nododbor, koji bi 
'oodneo izveštai Zakonodavnotn Odboru n sto kra- 
ćem roku. Ja dakle mid'm. da izberemo pododbor 
od  .'i člana.   Ima   reč c. Linba  .lovanovič. 

Ljuba Jovanović: Oospodo, ja moram izjaviti, 
da ovu stvar ne šmam. ali slušao sam tako, da ovde 
ima i malo politike, možda ima. a možda i nema. Da 
ne bismo pogrešili pod uticajem takvili politika, ja 
molim da se radi obazrivo. S tim neću da kažem, da 


